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Question

In connection with the above mentioned tender opportunity, could you please clarify the following: 

In section 3.6 of the specifications it reads that when a request for summary is made, “the template to use for uploading the summary shall be attached.” Can you please clarify what is here meant by template? And are there different templates currently in use or will there be one template for all summaries?

Answer

First it needs to be clarified that the section 3.6 of the Specifications will be only applicable to the successful tenderer to whom the contract will be awarded. 

Each time that the responsible department of the European Parliament orders summaries, it will be sending to the service provider one detailed email per summary stating the references of the procedure file, the relevant source documents, the languages in which it is to be drafted and the deadline for delivery. In addition, this email will include in attachment the template to use for uploading the summary. By template we mean a form (i.e. a model document) where the summary content (i.e. the text) will have to be uploaded by the service provider. The template is the same for all summaries. Such a template is necessary for the correct technical treatment of each summary (appearance in the correct place, statistics, compliance with technical standards). 

FR

Question

Dans le cadre de la possibilité d'appel d'offres mentionné ci-dessus, pourriez-vous s'il vous plaît clarifier le point suivant:
Sous la section 3.6 du cahier des charges, il est prévu que, quand on commande un résumé, «Il  (c’est à dire l’email) contiendra également en annexe le modèle à utiliser pour le chargement du résumé ». Pouvez-vous s'il vous plaît clarifier ce qui vous voulez dire par modèle? Et est-ce qu’il y en a des différents modèles actuellement utilisés ou il y en aura un modèle pour tous les résumés?

Réponse

D’abord il faut préciser que la partie 3.6 du cahier des charges sera appliquée uniquement au soumissionnaire retenu, auquel le marché sera attribué.
Chaque fois que le service responsable du Parlement européen commande des résumés, il enverra au fournisseur de service un e-mail détaillé par résumé, indiquant les références de la fiche de procédure, les documents de sources, les langues de rédaction et le délai de livraison. En plus, cet e-mail comprendra en annexe le modèle à utiliser pour le téléchargement du résumé. Le modèle est autrement dit une forme (à savoir un document de modèle) où le contenu du résumé (à savoir le texte) devra être téléchargé par le fournisseur de service. Le modèle est le même pour tous les résumés. Un tel modèle est nécessaire pour le traitement technique de chaque résumé (son apparition dans le bon endroit, pour les statistiques et la conformité aux normes techniques).

2

